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Protokół nr XXV/20 

 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 29 września 2020 r. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 14:00 i trwała do godz. 19:07. 

Obrady sesji odbyły się w trybie zdalnym za pośrednictwem systemu 

wideokonferencyjnego Microsoft Teams oraz w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-

Koźle przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). 

Obrady prowadził Ireneusz Wiśniewski Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle. 

Ad 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski. Po 

przywitaniu wszystkich uczestniczących w obradach oraz gościa Komendanta 

Powiatowego Policji Huberta Adamka, na podstawie danych o zarejestrowaniu 

(zalogowaniu) się radnych w elektronicznym systemie rejestracji i ustalania wyników 

głosowania, poinformował, że obrady są prawomocne. W chwili stwierdzenia 

prawomocności sesji uczestniczyło w niej 14 radnych. W trakcie obrad dołączyli 

kolejni radni. Łącznie obecnych było 23 radnych.  

 

Przewodniczący Rady Miasta zaproponował przeniesienie projektu uchwały w sprawie 

przekazania policji środków finansowych z punktu 7.9 na 7.1. ze względu na 

obowiązku służbowe komendanta i poddał propozycję pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (1) 

Adam Oczoś 

NIEOBECNI (7) 

Hanna Białas, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz 

 

Adam Oczoś poinformował, że pomyłkowo oddał głos „przeciw”, chciał zagłosować 

„za”.  

 

Prowadzący obrady poinformował, że projekt uchwały został przesunięty. Następnie 

poddał pod głosowanie poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały zmieniającej 
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uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle na rok 2020 w związku z wnioskiem komisji z 15 września br.: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (7) 

Hanna Białas, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz 

 

Prowadzący obrady poinformował, że porządek obrad został uzupełniony o ww. 

punkt.  

 

Po uwzględnieniu zmian porządek obrad XXV sesji Rady Miasta przedstawia się 

następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

3. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

4. Sytuacja dot. zabezpieczenia zdrowotnego mieszkańców Kędzierzyna-Koźla w 

okresie pandemii (z planowanym zdalnym udziałem Wojewody Opolskiego). 

5. Informacja o realizacji budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle za I półrocze 2020.  

6. Informacja z działalności miejskich spółek. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) przekazania policji środków pomocowych; 

2) ustalenia statutów żłobków prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle; 

3) wystąpienia do Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego o uzgodnienie 

statutu Muzeum Ziemi Kozielskiej w Kędzierzynie-Koźlu wraz z 

autopoprawką; 

4) deklaracji intencji zaliczenia projektowanej ulicy Stanisława Lema do kategorii 

drogi publicznej gminnej w związku z zadaniem budżetowym pn.: PT  

PRZEBUDOWA /BUDOWA ULICY IGNACEGO KRASICKIEGO”; 

5) zaliczenia dotychczasowej drogi powiatowej ul. Wojska Polskiego (droga nr 

1477 O) na odcinku skrzyżowania z al. Jana Pawła II do skrzyżowania z al. 

Ignacego Lisa w Kędzierzynie-Koźlu do kategorii drogi publicznej gminnej i 

ustalenia jej przebiegu; 

6) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle obejmującego 
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tereny w rejonie ulic: Głubczyckiej, Jasnej, Marcina Helwiga, Grunwaldzkiej, 

Przyjaźni i Aleksandra Puszkina; 

7) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Kędzierzyn-Koźle części osiedla Lenartowice – rejon ul. Połanieckich; 

8) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Kędzierzyn-Koźle części osiedla Sławięcice – obszar na południe od ul. 

Sławięcickiej i ul. Stefana Batorego; 

9) wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Kędzierzyn-Koźle prawa własności 

nieruchomości gruntowej składającej się z działki nr 790/6 k.m. 6, położonej  

w Kędzierzynie-Koźlu, w obrębie Kłodnica, przy ul. Marcina Helwiga; 

10) zmian w budżecie miasta na rok 2020 wraz z autopoprawką; 

11) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2020-2035 wraz z autopoprawką; 

12) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2020. 

8. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 

9. Wolne wnioski (w tym wniosek Komisji Infrastruktury o zaopiniowanie projektu 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Związku Międzygminnego 

„Czysty Region”). 

10. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Ireneusz Wiśniewski poinformował, że kilka dni temu w wieku 90 lat 

zmarł Josef Gröger, odznaczony w 2010 roku tytułem Zasłużony dla Miasta 

Kędzierzyn-Koźle. Radni uczcili pamięć zmarłego minutą ciszy. 

 

Ad 2. 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz 

korespondencji w okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna 

informacja dołączona do niniejszego protokołu). 

 

Ad 3. 

Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 

Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 28 sierpnia  do 21 września 

2020 r. oraz 22 do 28 września 2020 r., podejmowanych w ramach inicjatywy 

uchwałodawczej, wydawania aktów kierownictwa wewnętrznego oraz aktów 

administracyjnych w zakresie postępowania podatkowego” (pismo Or.0057.7.2020 z 

dnia 22 września 2020 r. oraz z dnia 28 września 2020 r. będące uzupełnieniem 

informacji z dnia 22 września 2020 r.). 
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Ad 4. 

Sytuacja dot. zabezpieczenia zdrowotnego mieszkańców Kędzierzyna-Koźla w okresie 

pandemii (z planowanym zdalnym udziałem Wojewody Opolskiego). 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w dniu dzisiejszym Wojewoda 

Opolski nie będzie uczestniczył w sesji.  

 

Adam Oczoś wyraził ubolewanie kolejną nieobecnością wojewody.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady przeszedł do kolejnego 

punktu porządku obrad.  

 

Ad 5. 

Informacja o realizacji budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle za I półrocze 2020.  

 

Skarbnik Miasta Joanna Hariasz poinformowała, że dochody planowane zostały 

zrealizowane w 48% a wydatki w 40% porównywalnie do lat poprzednich. Nadwyżka 

operacyjna czyli nadwyżka pomiędzy wykonaniem dochodów bieżących nad 

wydatkami bieżącymi w czerwcu wyniosła 12 mln 941 tys. zł. Na wykonanie budżetu 

w pierwszym półroczu wpłynęła epidemiczna sytuacja w kraju i na świecie, udziały w 

podatkach są mniejsze niż zakładano, Prezydent Miasta podjęła decyzję o 

zablokowaniu wydatków bieżących.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady przeszedł do kolejnego 

punktu porządku obrad.  

 

Ad 6. 

Informacja z działalności miejskich spółek. 

 

Wobec braku chętnych do dyskusji, prowadzący obrady przeszedł do kolejnego 

punktu porządku obrad.  

 

Ad 7. 

1) Podjęcie uchwały w sprawie przekazania policji środków pomocowych 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” – 7, „wstrzymujących się” - 3, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Grzegorz Chudomięt zapytał o stan osobowy Komendy Powiatowej Policji, poprzedni 

komendant wspominał o 20 wakatach.   

 

Komendant Powiatowy Policji, Hubert Adamek, poinformował, że na dzień 1 

września br. Komenda Powiatowa Policji w Kędzierzynie-Koźlu odnotowała 21 

wakatów na 201 etatów, w tym jeszcze 15 kursantów.  
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Grzegorz Chudomięt zapytał, czy prośba o środki finansowe wynika z braku 

policjantów do pełnienia służby.  

 

Komendant potwierdził i poinformował, że do dnia 24 września ze środków 

uzyskanych od gminy wykonali 152 służby ponadnormatywne. Dodał, że zbliża się 

akcja znicz.  

 

Sławomir Wołkowiecki zwrócił uwagę na niebezpieczne przejście dla pieszych od 

strony PKS w Koźlu niemal na ul. Lwowską prowadzącą do przedszkola nr 14.  

 

Prowadzący obrady, po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do zabrania głosu, 

poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna 

Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Kopeć 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Kopacki  

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Fąfara, Elżbieta Kozakiewicz, Fabian Pszon 

 

Andrzej Kopacki z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie eSesja, oddał 

głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XXV/278/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 września 2020 r. 

w sprawie przekazania policji środków finansowych 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Miasta podziękował komendantowi za uczestnictwo w sesji. 

 

Komendant podziękował za zaproszenie i przesunięcie punktu na początek. 
 

2) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia statutów żłobków prowadzonych przez 

Gminę Kędzierzyn-Koźle 
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Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki, poinformował, 

że na posiedzeniu komisji Michał Nowak zgłosił sugestie, aby:  

- sformułowanie w § 5 „traci moc” zastąpić sformułowaniem „tracą moc”,  

- wstawić podpunkty: podpunkt 1 tytuł pierwszej uchwały oraz podpunkt 2 brzmienie 

drugiej uchwały,  

- słowo „uchwała” z małej litery.  

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, 

pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek.  

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały 

wraz z wnioskiem. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały wraz z zaakceptowanym przez Prezydenta Miasta wnioskiem komisji: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, 

Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

BRAK GŁOSU (2) 

Andrzej Kopacki , Halina Mińczuk 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Fąfara, Elżbieta Kozakiewicz, Fabian Pszon 

 

Andrzej Kopacki z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie eSesja, oddał 

głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XXV/279/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 września 2020 r. 

w sprawie ustalenia statutów żłobków prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-

Koźle 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia do Ministra Kultury i Dziedzictwa 

Narodowego o uzgodnienie statutu Muzeum Ziemi Kozielskiej w Kędzierzynie-Koźlu 

wraz z autopoprawką 
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Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki, poinformował, 

że komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 1, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 5, 

negatywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska poinformowała, że w odpowiedzi na głosy 

komisji została przygotowana autopoprawka, dodała, że statut będzie jeszcze 

przesyłany do Ministra Kultury.  

 

Ewa Czubek zapytała jakie są przesłanki merytoryczne do przekazania zarządzania 

Muzeum Miejskiej Bibliotece Publicznej. 

 

Prezydent Miasta poinformował, że pani dyrektor MBP Izabela Migocz pełni 

obowiązki dyrektora Muzeum w organizacji do końca października, nie mogła już 

dłużej pełnić tej funkcji jako osoba fizyczna. Ocenia współpracę z panią Izabelą 

bardzo pozytywnie. W konkursie nie został wyłoniony kandydat na funkcję dyrektora 

Muzeum, stąd taka decyzja.  

 

Ewa Czubek zapytała o kompetencje pani Izabeli Migocz oraz o wystawę stałą w 

Muzeum.  

 

Prezydent Miasta odpowiedziała, że ocenia kompetencje i działalność pani Migocz 

bardzo wysoko ponieważ jest dobrym menadżerem, a wystawa będzie uruchomiona 27 

października br. 

 

Ewa Czubek podzieliła się opinią, że nie można wykonywać dobrze swojej pracy 

będąc na dwóch stanowiskach, dodała, że powinna zostać powołana Rada Muzeum. 

 

Michał Nowak zgodził się z przedmówczynią, jego zdaniem dyrektor Muzeum nie 

musi być dobrym menadżerem, zarządzanie grupą kilku osób nie wymaga wielkich 

umiejętności menadżerskich.  

 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt 

uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 

Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
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Jacek Król, Dominik Szustakiewicz 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Fąfara, Elżbieta Kozakiewicz, Fabian Pszon 

 

Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XXV/280/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 września 2020 r. 

w sprawie wystąpienia do Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego o 

uzgodnienie statutu Muzeum Ziemi Kozielskiej w Kędzierzynie-Koźlu 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie deklaracji intencji zaliczenia projektowanej ulicy 

Stanisława Lema do kategorii drogi publicznej gminnej w związku z zadaniem 

budżetowym pn.: PT  PRZEBUDOWA /BUDOWA ULICY IGNACEGO 

KRASICKIEGO” 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do dyskusji, przewodniczący Ireneusz Wiśniewski poddał 

projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna 

Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Fąfara, Elżbieta Kozakiewicz, Fabian Pszon 

 

Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała została podjęta. 
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UCHWAŁA NR XXV/281/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 września 2020 r. 

w sprawie deklaracji intencji zaliczenia projektowanej ulicy Stanisława Lema do 

kategorii drogi publicznej gminnej w związku z zadaniem budżetowym pn.: PT

  PRZEBUDOWA /BUDOWA ULICY IGNACEGO KRASICKIEGO” 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dotychczasowej drogi powiatowej ul. 

Wojska Polskiego (droga nr 1477 O) na odcinku skrzyżowania z al. Jana Pawła II do 

skrzyżowania z al. Ignacego Lisa w Kędzierzynie-Koźlu do kategorii drogi publicznej 

gminnej i ustalenia jej przebiegu 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” – 10, ,,przeciw” - 1, pozytywnie zaopiniowała ww. 

projekt uchwały.  

 

Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę, że w uzasadnieniu do uchwały podane są tylko 

skutki finansowe w postaci wpływów do budżetu, a nie ma informacji o kosztach.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, przewodniczący Ireneusz Wiśniewski 

poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Piasecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Fąfara, Elżbieta Kozakiewicz, Fabian Pszon 

 

Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała została podjęta. 
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UCHWAŁA NR XXV/282/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 września 2020 r. 

w sprawie zaliczenia dotychczasowej drogi powiatowej ul. Wojska Polskiego 

(droga nr 1477 O) na odcinku skrzyżowania z al. Jana Pawła II do skrzyżowania 

z al. Ignacego Lisa w Kędzierzynie-Koźlu do kategorii drogi publicznej gminnej i 

ustalenia jej przebiegu 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

6) Podjecie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle 

obejmującego tereny w rejonie ulic: Głubczyckiej, Jasnej, Marcina Helwiga, 

Grunwaldzkiej, Przyjaźni i Aleksandra Puszkina 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Prowadzący obrady, po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu, poddał 

projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna 

Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Fąfara, Elżbieta Kozakiewicz, Fabian Pszon 

 

Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XXV/283/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 września 2020 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle obejmującego tereny 

w rejonie ulic: Głubczyckiej, Jasnej, Marcina Helwiga, Grunwaldzkiej, Przyjaźni 

i Aleksandra Puszkina 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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7) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Kędzierzyn-Koźle części osiedla Lenartowice – rejon ul. 

Połanieckich 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, przewodniczący Ireneusz Wiśniewski 

poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna 

Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Król 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Fąfara, Elżbieta Kozakiewicz, Fabian Pszon 

 

Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XXV/284/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 września 2020 r. 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Kędzierzyn-Koźle części osiedla Lenartowice – rejon ul. Połanieckich 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

8) Podjecie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Kędzierzyn-Koźle części osiedla Sławięcice – obszar na 

południe od ul. Sławięcickiej i ul. Stefana Batorego 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (5 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miasta z uwagi na długą procedurę głosowania uwag do 

projektu planu ogłosił przerwę, która trwała od 15:15 do 15:30. 
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Mecenas Monika Orpel-Śmigielska wyjaśniła procedurę głosowania. Proces 

procedowania nad planem miejscowym określa ustawa o planowaniu przestrzennym i 

zagospodarowaniu.  Mimo odmiennych poglądów wynikających z orzecznictwa,  

zarekomendowała głosowanie nad każdą uwagą nieuwzględnioną przez organ 

wykonawczy. Następnie należy podjąć uchwałę wraz z rozpatrzonymi uwagami. 

 

Artur Maruszczak wyjaśnił, że w wydziale geodezji została wyszczególniona specjalna 

komórka do tworzenia planu zagospodarowania przestrzennego. Odbyły się dwa 

wyłożenia planu, w 2019 roku i w 2020 (koniec czerwca i lipca). Po pierwszym 

wyłożeniu było 28 uwag, po drugim tylko dwie uwagi.  

 

Następnie głos zabrał główny projektant planu, Kierownik Referatu 

Zagospodarowania Przestrzennego, Tomasz Jamielucha. Poinformował, że 21 uwag 

zostało uwzględnionych przez Prezydenta Miasta w całości. 6 uwag zostało 

uwzględnionych częściowo, jedna uwaga nieuwzględniona w całości. Wyjaśnił na 

czym polega uwaga nr 3 – Prezydent Miasta nie uwzględniła części uwagi dotyczącej 

procedury, ponieważ uwaga może być złożona jedynie do projektu planu. Chodziło o 

problem z otwarciem obszernego rysunku na stronie internetowej urzędu miasta, ale 

zostało to naprawione w drugim wyłożeniu.  

 

Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nie widzi chętnych do zabrania 

głosu, poddał pod głosowanie uwagę nr 3 – zgodnie ze stanowiskiem Prezydenta 

Miasta: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz 

Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

 

Prowadzący obrady poinformował, że radni poparli stanowisko Prezydenta Miasta.  

 

Tomasz Jamielucha wyjaśnił, czego dotyczyła kolejna uwaga nr 21, w zakresie 

nieuwzględnionym chodziło o zbyt mało przestrzeni zielonej i terenów rekreacyjnych 

w  ramach projektu planu. Uwaga została odrzucona, ponieważ ten projekt planu 

zakłada nowe tereny rekreacyjno-sportowe.  
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Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nie widzi chętnych do zabrania 

głosu, poddał pod głosowanie uwagę nr 21 – zgodnie ze stanowiskiem Prezydenta 

Miasta: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian 

Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Dominik Szustakiewicz, Sławomir 

Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Kopeć 

 

Prowadzący obrady poinformował, że radni poparli stanowisko Prezydenta Miasta.  

 

Projektant wyjaśnił na czym polegała kolejna uwaga  nr 22, była to uwaga zbiorowa 

zgłoszona przez mieszkańców ulic 8 marca i Tetmajera. W części nieuwzględnionej 

przez prezydenta uwaga dotyczyła sprzeciwu wobec projektowanej ul. 2KDL mającej 

„pospinać” od strony wschodniej wąskie uliczki odchodzące od ul. Kołłątaja i 

odciążyć ruch pojazdów przez te uliczki.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta  poddał pod 

głosowanie uwagę nr 22 – zgodnie ze stanowiskiem Prezydenta Miasta: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Piasecki 

 

Prowadzący obrady poinformował, że radni poparli stanowisko Prezydenta Miasta.  



14 
 

Kolejne głosowanie dotyczyło uwagi nr 24, tożsamej z zakresem uwagi 21: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grażyna Filipowicz , Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Andrzej Kopacki , Katarzyna Kukolka-Bogocz 

 

Prowadzący obrady poinformował, że radni poparli stanowisko Prezydenta Miasta.  

 

Kolejne głosowanie dotyczyło uwagi nr 25, tożsamej z zakresem uwag 21 i 24: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Piasecki 

 

Prowadzący obrady poinformował, że radni poparli stanowisko Prezydenta Miasta.  

 

Projektant wyjaśnił zakres kolejnej uwagi – nr 27, Prezydent Miasta nie uwzględniła 

część uwagi dotyczącej braku możliwości otworzenia rysunku na stronie urzędu, 

podobnie jak w uwadze nr 3. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie uwagę nr 27 – zgodnie ze stanowiskiem 

Prezydenta Miasta: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Grzegorz Chudomięt 

 

Prowadzący obrady poinformował, że radni poparli stanowisko Prezydenta Miasta.  

 

Uwaga nr 28, jak wyjaśnił projektant, dotyczyła ul. Bajkowej oznaczonej symbolem 

1KDW. Składający uwagę zasugerował, żeby przedłużyć tą ulicę do ulicy 2KDL, 

uwaga została nieuwzględniona z powodu niezrozumienia zapisu treści planu, 

ponieważ w ramach terenu placu publicznego (1PP), który znajduje się na zakończeniu 

ul. Bajkowej, jest możliwość lokalizacji ulicy, która będzie stanowiła w naturalny 

sposób przedłużenie tej ulicy do 2KDL.  

 

Tomasz Scheller zapytał, czy teren 1PP powstaje z terenów gminnych czy 

prywatnych. 

 

Tomasz Jamielucha poinformował, że ten plac powstaje z terenów, które są w zasobie 

Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie uwagę nr 28 – zgodnie ze stanowiskiem 

Prezydenta Miasta: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek 

Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

 

Prowadzący obrady poinformował, że radni poparli stanowisko Prezydenta Miasta.  
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Projektant Tomasz Jamielucha poinformował o dwóch uwagach, które były złożone 

podczas drugiego wyłożenia. Uwaga nr 1 dotyczyła zmiany lokalizacji ulicy 27 KDD, 

to jest przedłużenie ulicy 8 marca w ten sposób, żeby zająć część działek gminnych w 

terenie 36MN i 35MN, miałoby to służyć umożliwieniu lokalizacji zabudowy w 

terenie 37MN. Ta uwaga została nieuwzględniona z tego względu, że przesunięcie tej 

ulicy byłoby kłopotliwe, ponieważ została uzgodniona w międzyczasie lokalizacja 

stacji transformatowo-rozdzielczej (2E).  

 

Jacek Król zapytał, czy w ramach nieuwzględnienia tej uwagi, czyli zaplanowania 

przebiegu tej drogi, następuje ograniczenie lub przejęcie działek prywatnych od 

północnej strony.  

 

Projektant wyjaśnił, że przy przedłużeniu ul. 8 marca wchodzi w grę przejęcie działek 

prywatnych, ponieważ żeby uzyskać obsługę komunikacyjną działek znajdujących się 

po południowej stronie, musi dojść do zamiany gruntów pomiędzy gminą a 

właścicielem terenów pod drogą 27KDD. W tym momencie te tereny są po połowie 

własnością gminy i osoby prywatnej.    

 

Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nie widzi więcej chętnych do 

zabrania głosu, poddał pod głosowanie uwagę nr 1 – zgodnie ze stanowiskiem 

Prezydenta Miasta: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 

Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Hanna Białas 

 

Prowadzący obrady poinformował, że radni poparli stanowisko Prezydenta Miasta.  

 

Ostatnia uwaga nr 2 dotyczyła posesji przy ul. Adam Asnyka 43, mieszkańcy 

kwestionowali zajęcie części nieruchomości pod drogę publiczną. W porównaniu do 

pierwszej wersji w pierwszym wyłożeniu to zajęcie jest mniejsze. Niemniej jednak, 

żeby spełniać parametry drogi publicznej, to ingerencja we własność prywatną musiała 

się odbyć. Uwaga nie została uwzględniona prze Prezydenta Miasta. 
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Przewodniczący Ireneusz Wiśniewski poddał pod głosowanie uwagę nr 2 – zgodnie ze 

stanowiskiem Prezydenta Miasta. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Ewa 

Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Hanna Białas 

 

Prowadzący obrady poinformował, że radni poparli stanowisko Prezydenta Miasta.  

 

Tomasz Scheller poinformował, że plan został mocno zmieniony przez mieszkańców i 

Radę Osiedla Sławięcice i podziękował za współpracę z projektantem Tomaszem 

Jamielucha i urzędem. Zwrócił się z prośbą, aby następnym razem z nieoficjalnych 

wyłożeń mapy były notatki i aby przyjęte zmiany zostały przedstawione.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący  Rady Miasta poddał 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Kędzierzyn-Koźle części osiedla Sławięcice – obszar na 

południe od ul. Sławięcickiej i ul. Stefana Batorego, wraz z rozpatrzonymi uwagami, 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek 

Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

 

Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała została podjęta. 
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UCHWAŁA NR XXV/285/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 września 2020 r. 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Kędzierzyn-Koźle części osiedla Sławięcice – obszar na południe od ul. 

Sławięcickiej i ul. Stefana Batorego 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Kędzierzyn-

Koźle prawa własności nieruchomości gruntowej składającej się z działki nr 790/6 

k.m. 6, położonej w Kędzierzynie-Koźlu, w obrębie Kłodnica, przy ul. Marcina 

Helwiga 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, stosunkiem 

głosów: ,,za” – 8, ,,wstrzymujących się” - 4, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Jacek Król zwrócił się z pytaniem odnośnie mapki własnościowej do projektu 

uchwały, z której wynika że działki prywatnych właścicieli są przejmowane, aby je 

skomunikować. Stwierdził, że nie widzi komunikacji z działkami gminnymi. 

 

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak wyjaśnił, że gminie zależy na dostępie do 

działek, które są nad pasem różowym, to są wszystko działki gminne. Celem gminy 

jest skomunikowanie działek gminnych z drogą Helwiga.  

 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek 

Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 
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UCHWAŁA NR XXV/286/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 września 2020 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Kędzierzyn-Koźle prawa 

własności nieruchomości gruntowej składającej się z działki nr 790/6 k.m. 6, 

położonej w Kędzierzynie-Koźlu, w obrębie Kłodnica, przy ul. Marcina Helwiga 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

10) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2020 wraz z 

autopoprawką 

 

Andrzej Kopeć poinformował, że Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem 

głosów: ,,za” – 6, ,,przeciw” – 2, ,,wstrzymujących się” – 4, pozytywnie zaopiniowała 

ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Wobec braku chętnych do dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt uchwały wraz 

z autopoprawką pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (4) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Jacek Król, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Marek Piasecki, Dominik 

Szustakiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XXV/287/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 września 2020 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2020 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

11) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2020-2035 wraz z autopoprawką 
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Andrzej Kopeć poinformował, że Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem 

głosów: ,,za” – 6, ,,przeciw” – 2, ,,wstrzymujących się” – 4, pozytywnie zaopiniowała 

ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Wobec braku chętnych do dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt uchwały wraz 

z autopoprawką pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (5) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Jacek Król, Marek Piasecki, Sławomir 

Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik 

Szustakiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XXV/288/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 września 2020 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej  

na lata 2020-2035 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

12) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2020 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Katarzyna Dysarz poinformowała, że komisja w 

dniu 15 września przyjęła wniosek, aby przesunąć na przyszły rok dwie z 

zaplanowanych kontroli. Jedna dotyczyła kontroli sprawdzającej w MZK, druga w 

zakresie Gospodarki Nieruchomościami i Planowaniu Przestrzennego. 

 

Wobec braku chętnych do dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (23) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek 

Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XXV/289/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 września 2020 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2020 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 8. 

Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Andrzej Kopacki zasygnalizował, że w ostatnim czasie na teren ogródków 

działkowych w rejonie ul. Głubczyckiej karetka nie mogła wjechać na teren 

ogródków, ze względu na słupki w alejce.  

 

Prezydent Miasta podkreśliła, że teren został zabezpieczony od ul. Konopnickiej ze 

względu na przejeżdżanie mieszkańców przez alejki, ale jednocześnie została 

rozpoczęta inwestycja od ul. Głubczyckiej i będzie droga dojazdowa.  

 

Ireneusz Wiśniewski wspomniał o problemie śmieci na ogródkach działkowych. 

 

Prezydent Miasta odpowiedziała, że zgłoszą ten problem związkowi „Czysty Region”. 

 

Ireneusz Wiśniewski poinformował, że grupa mieszkańców zgłasza problem 

zatłoczonych autobusów w godzinach porannych, kiedy jadą dzieci do szkoły, 

szczególnie na przystankach koło PKS i PKP. Złoży taki wniosek i prosi o pochylenie 

się nad nim. 

 

Prezydent Miasta stwierdziła, że najlepszym rozwiązaniem tego problemu będzie 

kontakt dyrektorów szkoły z MZK.  

 

Sławomir Wołkowiecki poruszył nurtujący mieszkańców temat szkodliwych 

podkładów kolejowych. Na wyspie, gdzie jest stadnina koni, jest postawiony wysoki 

płot z podkładów.  
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Prezydent Miasta odpowiedziała, że zna ten temat, teren, na którym jest płot nie należy 

do Gminy Kędzierzyn-Koźle, tylko do Krajowego Ośrodku Wsparcia Rolnictwa. Jak 

radny napisze interpelację w tej sprawie to gmina prześle ją do KOWR. 

 

Sławomir Wołkowiecki zwrócił uwagę, że na strzelnicy są zbudowane obwarowania 

również z podkładów. 

 

Prezydent Miasta zwróciła się z prośbą o opisanie również  tego problemu.  

 

Grzegorz Chudomięt odnosząc się do tematu podkładów kolejowych, zwrócił uwagę, 

że kolej sprzedaje te odpady jako surowiec. Zdarza się, że ludzie palą tymi podkładami 

w piecach. Zwrócił się również z pytaniem, na jakim etapie jest realizacji zadania z 

tamtego roku o postawieniu dwóch tablic w Sławięcicach upamiętniających 

Powstańców Śląskich, o które zwrócił z petycją Ryszard Masalski. 

 

Sekretarz Miasta poinformował, że sprawa ta została skierowana do zaopiniowania do 

właściciela nieruchomości czyli Starostwa Powiatowego, a także do Rady Osiedla 

Sławięcice oraz Instytutu Pamięci Narodowej. Do chwili obecnej gmina oczekuje na 

stanowisko powiatu oraz konserwatora zabytków. Gdy zostaną zebrane wszystkie 

stanowiska, wtedy zostanie przedstawione konkretne rozwiązanie związane ze 

sposobem realizacji tej petycji pozytywnie zaopiniowanej przez Radę Miasta.  

 

Grzegorz Chudomięt wyraził zdziwienie czasem realizacji tych procedur. Poruszył 

również sprawę swojej interpelacji z zeszłego roku na temat nielegalnego składowiska 

odpadów.  

 

Prezydent Miasta poinformowała, że gmina odpisała radnemu, że są prowadzone 

rozmowy z właścicielem tego terenu, jest to teren prywatny, który jest zaśmiecany od 

wielu lat. Właściciel chciał na tym terenie zbudować sklep, ówczesna Rada Miasta nie 

zgodziła się na to. Właściciel nie chce zainwestować w ogrodzenie tego terenu, raz na 

jakiś czas sprząta ten teren, ale ponownie jest zaśmiecany.  

 

Grzegorz Chudomięt stwierdził, że od czasu jego interpelacji teren na pewno nie był 

posprzątany. Właściciel zakupił tą działkę jako budowlaną i chciał, aby gmina 

zmieniła ją w planie przestrzennego zagospodarowania na usługową, na co Rada 

Miasta się nie zgodziła. Dodał, że, można tam dojechać, teren jest zalesiony, więc nie 

widać jak ktoś tam wyrzuca śmieci.  

 

Artur Maruszczak poinformował, ze Straż Miejska prowadzi postępowanie w tej 

kwestii, jego zdaniem należy przede wszystkim zagospodarować ten teren, zostanie 

zmieniony plan zagospodarowania przestrzennego po zmianie studium, co ostatecznie 

powinno rozwiązać ten problem.  

 

Przewodniczący Rady Miasta ogłosi przerwę, która trwała od 17:17 do 17:30.  

 

Po wznowieniu obrad głos zabrał Dominik Szustakiewicz.  



23 
 

Radny Dominik Szustakiewicz nawiązał do informacji która ukazała się na jednym z 

portali internetowych dotyczącą figurek koziołków. Jeden z tych koziołków ma 

upamiętniać Powstańca Śląskiego. Zapytał, kto podjął taką decyzję,  

że figurka koziołka będzie symbolizowała powstańca, w jaki sposób ta decyzja 

zapadła. 

 

Prezydent Miasta wyjaśniła, że ona podjęła taką decyzję. Dodała, że są 3 koziołki na 

Rynku, jest koziołek na osiedlu Kłodnica, a teraz następny będzie na osiedlu 

Kuźniczka. Jest to pokłosie powstania tych koziołków na Rynku, na każdym osiedlu 

powstanie koziołek w stroju najbardziej charakterystycznym dla danego osiedla.  

 

Radny Dominik Szustakiewicz poinformował, że dostał głosy od mieszkańców, z 

którymi się zgadza, że jest to profanacja i zbezczeszczenie pamięci o powstańcach. 

Jego zdaniem w polskiej tradycji, nie ma przyjętego zwyczaju, żeby bohaterów 

upamiętniać poprzez porównywanie ich do zwierząt czy poprzez symbole zwierzęce. 

Dlatego zapytał skąd ta decyzja wynikała. W jego ocenie jest to dziwna sytuacja. 

Zapytał, czy ktoś spotkał się z tym, że na cmentarzach i nagrobkach były symbole 

zwierzęce. Tutaj mamy do czynienia z bohaterami. Dodał, że doskonale zna historię 

kozielskich koziołków, które były zrzucane z wieży. 

 

Prezydent Miasta odpowiedziała, że powinna powiedzieć ,,bez komentarza”. To nie 

jest pomnik upamiętniający, jest to symbol koziołka na terenie, który nie tylko był 

kiedyś pogorzeliskiem, ale również odbywały się tam walki. Zwróciła się do radnego, 

czy uważa, że koziołek kowal, który znajduje się na osiedlu Kłodnica, jest obrazą 

kowala, którego symbolizuje, a koziołek „Jadzia” na osiedlu Piastów jest obrazą 

Królowej Jadwigi.  

 

Dominik Szustakiewicz wyjaśnił, że czym innym są bohaterowie, powstańcy, osoby 

które walczyły o wolność ojczyzny, a czy innym są jakieś instytucje. To są dwie inne 

sprawy, które należy rozróżnić. Ponadto zapytał, z czego wynika brak przemówień i 

odegrania hymnu na obchodach upamiętniających rocznicę wybuchu II wojny 

światowej. Rozumie sytuację związaną z COVID, ale były zachowane ograniczenia w 

ilości osób. 

 

Prezydenta Miasta odpowiedziała, że co do przemówień, tak zadecydowali 

organizatorzy czyli Starostwo Powiatowe jak i Prezydent Miasta, zrezygnowano ze 

względu na obostrzenia związane z COVID.  

 

Radny Dominik Szustakiewicz zapytał, czy to jest nowa tradycja w naszym mieście, 

że nie będzie się grać hymnów na takich ważnych uroczystościach, jak rocznica 

wybuchu wojny, czy inne ważne uroczystości.  

 

Prezydenta Miasta ponownie odpowiedziała, że tak zadecydowano ze względu na 

sytuację związaną z epidemią.  
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Małgorzata Lipczyńska zwróciła uwagę na wysepkę z przejściem dla pieszych na ul. 

Tuwima, gdzie jest zakręt przed pocztą wchodzący w ul. Zwycięstwa. Przy opadach 

deszczu tworzy się tam ogromne bajoro i przejście staje się bezużyteczne. Ponadto 

wspomniała o oświetleniu, które nie świeci w tych godzinach co powinno. Przede 

wszystkim jest problem przy przejściach dla pieszych np. na ul. Przyjaźni przy skręcie 

na osiedle Lenartowice. Na koniec zwróciła się z prośbą, aby przy skrzyżowaniu ul. 

Zwycięstwa z ul. Szkolną narysować poziome linie informujące kto ma pierwszeństwo 

przejazdu.   

 

Prowadzący obrady w związku z brakiem chętnych do zabrania głosu, przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad 9. 

Wolne wnioski (w tym wniosek Komisji Infrastruktury o zaopiniowanie projektu 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Związku Międzygminnego 

„Czysty Region”). 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaki wpływ może mieć Rada Miasta na 

regulamin Związku Międzygminnego „Czysty Region”. 

 

Mecenas Monika Orpel-Śmigielska poinformowała, że rada nie ma wpływu 

stanowienie statutu Związku Międzygminnego „Czysty Region”, ale może wyrazić 

opinię na temat projektu, zgłosić ewentualne uwagi, ale one nie są wiążące. Organem 

właściwym jest zgromadzenie związku, w którym są przedstawiciele gminy mogący 

wpływać na brzmienie tego aktu.  

 

Dominik Szustakiewicz zwrócił uwagę na krótki czas konsultacji dla mieszkańców 

odnośnie regulaminu.  

 

Artur Maruszczak poinformował, że wpłynęło ponad 100 uwag od mieszkańców i 

organizacji.  

 

Adam Oczoś zauważył tendencję zmniejszenia kompetencji i obowiązków związku 

„Czysty Region” cedując to na mieszkańców.  

 

Dominik Szustakiewicz zgodził się z przedmówcą co do zmniejszenia kompetencji 

związku „Czysty Region”. 

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska podzieliła się opinią, że skoro zarzuca się 

związkowi zmniejszone kompetencje to prosi o podanie przykładów.  

 

Adam Oczoś przeczytał § 36 punkt 1 w rozdziale 3 projektu uchwały z 22 września br.  

 w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Związku Międzygminnego „Czysty Region” w Kędzierzynie-Koźlu: 

„Właściciel nieruchomości powinien utrzymywać pojemniki na odpady komunalne w 

należytym stanie sanitarnym poprzez mycie i dezynfekcję nie rzadziej niż raz na rok”.  
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Radny poinformował, że ten zakres był w kompetencji związku „Czysty Region”, 

zastanawia się w jaki sposób będzie się odbywało mycie przez właścicieli budynków 

wielorodzinnych lub wspólnot mieszkaniowych.  

 

Sabina Nowosielska powiadomiła, że związek „Czysty Region” szuka rozwiązania - 

firmy myjącej pojemniki.  

 

Przewodniczący Rady Miasta zaproponował omawianie szczegółów regulaminu na 

posiedzeniu Komisji Infrastruktury. 

 

Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę, że opłata za wywóz nieczystości systematycznie 

idzie w górę, rośnie także składka na mieszkańca, która jest płacona z budżetu miasta. 

Jego zdaniem ostatnio, aby nie podwyższać opłaty, zastosowano element zmniejszania 

usługi. Pewne rzeczy są przerzucane na mieszkańców tj. dostarczenie, sprzątanie, 

mycie pojemników.  

 

Zastępca prezydenta wyjaśnił, że § 36 regulaminu jest wynikiem zmian w ustawie, ale 

w nowym regulaminie i w dodatkowych uchwałach mycie pojemników będzie po 

stronie związku. 

 

Dominik Szustakiewicz podzielił zdanie radnego Chudomięta, w jego opinii 

przedstawiciele rady powinni zadbać o regulamin. 

 

Ireneusz Wiśniewski podkreślił, że chodziło o poznanie opinii wszystkich radnych. 

 

Andrzej Kopacki nawiązał do rozpoczętej inwestycji na ul. Herberta i Jasińskiego, ok. 

7 lat temu miasto wybudowało kanalizację sanitarną i od tego czasu pobliskie ogródki 

działkowe są podtapiane.  Zwrócił się z prośba, aby przy okazji budowy kanalizacji 

deszczowej na tych ulicach uczulić wykonawcę na ten problem. 

 

Katarzyna Dysarz poinformowała, że jest przedstawicielem związku „Czysty Region”, 

zaznaczyła, że regulamin został po to przedstawiony na sesji Rady Miasta, aby radni 

mogli się z nim zapoznać. Regulamin jest organizmem żywym, reagującym na zmiany 

w przepisach prawa.  

 

Dominik Szustakiewicz zwrócił się z prośbą o obecność radnych, którzy są 

przedstawicielami związku na posiedzeniu komisji Infrastruktury, na którym będzie 

omawiany regulamin.  

 

Grzegorz Chudomięt poinformował, że pomiędzy budynkami o numerach 5 i 7 na ul. 

Lompy jest zniszczony chodnik.  

 

Sławomir Wołkowiecki zwrócił uwagę na wzmożony ruch ciężarówek jadących przez 

Stare Miasto, robiących sobie skrót do Kłodnicy. 
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Artur Maruszczak stwierdził, że problem polega na tym, że są to drogi w znaczeniu 

wojewódzkim i powiatowym, część tego ruchu jedzie tylko do Koźla żeby np. 

zaopatrzyć sklepy. Jeżeli radny złoży wniosek o ograniczenie tonażu pojazdów gmina 

może go przekazać do Zarządu Dróg Wojewódzkich, ale wątpi, żeby była 

przychylność.  

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że na ostatnim spotkaniu w sprawie 

czystego powietrza zaniepokoiła go informacja odnośnie programu ochrony 

środowiska w Kędzierzynie-Koźlu, który miał być prowadzony bardzo szeroko. 

Badania są już zakończone i przypuszcza, że GIOŚ wycofuje się z ustaleń. Chce 

dotrzeć do pierwszego protokołu ze spotkań i będzie nad tym pracował.  

 

Grzegorz Chudomięt zapytał, czy Przewodniczący Rady Miasta będzie jeszcze 

podejmował próbę zaproszenia Wojewody Opolskiego.  

 

Ireneusz Wiśniewski wyjaśnił, że już przestał się starać o tą wizytę, pan wojewoda 

dwa miesiące temu podjął kontakt, na bazie którego dzisiejsza wizyta miała dojść do 

skutku. Jego zdaniem to  już wszystko co mogli zrobić  i na tym należy zakończyć.  

 

Andrzej Kopacki podkreślił, że nieobecność pana wojewody nie oznacza, że nie ma 

tematu służby zdrowia, być może należy zaprosić kogoś innego np. z NFZ, ze 

Starostwa Powiatowego lub ponownie dyrektora szpitala.  

 

Prowadzący obrady odpowiedział, że jak będzie taka potrzeba to zaprosi odpowiednie 

osoby.    

 

Sławomir Wołkowiecki zapytał, czy na terenie Koźla jest przewidziane umieszczenie 

urządzeń lokalizacyjnych i mierniczych odnośnie jakości powietrza.  

 

Prezydent Miasta poinformowała, że od trzech lat w całym Kędzierzynie-Koźlu 

istnieje system monitoringu powietrza – 27 miejsc, które są połączone ze stacją.  

 

Sławomir Wołkowiecki stwierdził, że wszystkie dane odnośnie jakości powietrza są 

podawane ze Śródmieścia.  

 

Prezydent Miasta zachęciła do odwiedzenia strony powietrze.kedzierzynkozle.pl gdzie 

są dane z całego miasta.  

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował o terminie następnej sesji, która odbędzie 

się w czwartek 29 października o godz. 14:00. Dodał, że na 14 października 

zaplanowano szkolenie dla radnych w związku ze zmieniającymi się przepisami 

prawnymi dotyczącymi funkcjonowaniem miast, rad i powiatów, ale nie jest to jeszcze 

pewny termin. Szkolenie odbędzie się na dużej sali w Domu Kultury w Koźlu.  
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Ad 10. 

Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski, zamknął XXV sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 
 

 
 

         Przewodniczący obrad  

           Ireneusz Wiśniewski  
 

Sesja zakończyła się o godzinie 19:07. 
 

Protokołowała: Xymena Wąsowicz 
 

 

 


